

## 班級排名之列印操作方式

註：本項操作列印之「**班級排名**」資料僅限生輔組指定項目辦理之獎助學金申請，僅為利於進行申請審查及遴選所使用，**並不具學校正式證明效力**，如需正式班級排名證明，仍請至教務處註冊組申請。

### 1. 進入本校電子學習履歷系統：

圖書資訊中心／資訊服務／校務系統／學生相關→電子學習履歷系統→輸入帳號密碼

The screenshot shows the login interface of the National Sun Yat-sen University Electronic Learning Portfolio System. At the top left is the university logo and the text "國立東華大學 電子學習履歷". Below this is a message section with several tips and contact information for the Center for Teaching Excellence. The main area contains a login form with fields for "E-Mail帳號" (with a placeholder "@gms.ndhu.edu.tw") and "密碼", and a "登入" button. A link for the manual is provided below the form.

國立東華大學  
電子學習履歷

訊息：

- \* 建議使用螢幕解析度 1024 X 768 以上。
- \* 登入請用滑鼠點選鑰匙圖片。
- \* 查詢或忘記密碼請按這裡。
- \* 本系統同時做為學校進行學習與生涯輔導之用，故校內相關教師、輔導人員將可觀看同學所存之內容，學校也會盡到隱私與資訊保護的責任。

\* 業管單位：教學卓越中心，  
電話：03-8632424(校內分機：2424)。

國立東華大學  
教學卓越中心

E-Mail帳號  @gms.ndhu.edu.tw

密碼

登入

\* 列印在學(休學)證明流程說明 (Manual for printing the student status certification)

### 2. 電子學習履歷系統→學習與成長→成績查詢

The screenshot shows the "Academic Performance" (成績查詢) page within the system. The "學習與成長" (Learning and Growth) tab is selected and circled in red. The left sidebar contains a menu with "成績查詢" also circled in red. The main content area has several input fields for personal information, all of which are redacted with orange bars. A profile picture upload section is visible on the right, including a "瀏覽..." button and a note about the photo requirements.

國立東華大學  
電子學習履歷

學生基本資料 生涯概述 **學習與成長** 社團與工讀 列印報表 登出

訊息：歡迎使用電子學習履歷系統。

- 基本資料
- 其他資料
- 成績查詢**
- 在學證明及休學證明書列印
- 生涯興趣量表
- UCAN 就業職能量表
- 個人化學習地圖
- 104人力銀行
- 家長授權設定
- 重要資訊

身分證：  性別：

姓名：  英文姓名：

生日：

學號：  系所：

戶籍地址：

上傳圖片 (圖片大小不得大於 250KB)

註：此相片不作為國際學生證使用，如欲更換學生證相片者，請將檔案寄至教務處註冊組信箱:registration@mail.ndhu.edu.tw，並註明姓名、學號、姓名、電話號碼。

### 3. 選擇「GPA、排名」：



### 4. 出現 GPA、排名之資料頁面後點選「檔案」→列印

The screenshot shows the GPA and ranking data page. The '檔案(F)' menu is open, and the '列印(P)...' option is circled in red. The page displays the following data:

學期 GPA&排名

年級	學年	學期	GPA	操行	排名/人數
1	104	1	3.67	優(93)	19/42
1	104	2	3.56	甲(87)	13/40

學年 GPA&排名

年級	學年	GPA	排名/人數
1	104	3.62	13/40

歷年 GPA&排名

歷年GPA	歷年排名/人數
3.67	19/42

目前網路歷年名次累計至104學年第1學期

On the right side of the page, there is a bar chart showing the GPA for the two semesters: 104/1 (3.67) and 104/2 (3.56).